
Postpensjonistene i Buskerud 

       

Referat fra julemøte på Lampeland 13.12.2023 

 

68 medlemmer møtte på Lampeland, det er rekord i 2023. 

 

Svein Arne ønsket oss velkommen, samtidig ønsket han også tidligere generalsekretær i 
Pensjonistforbundet velkommen til vårt julemøte. Her er noen av temaene han snakket om:  

• Det er over en` million alderspensjonister i Norge  

• Vi må være på vakt når det gjelder hva våre politikere bestemmer 

• 90 % av oss går fra vugge til grav uten å koste samfunnet ei krone. Alle skal kunne bo 
hjemme så lenge vi ønsker, men det må finnes ett alternativ ( sykehjem) 

• Uten besteforeldre og oldeforeldre stopper Norge opp pga all deltagelse i frivillig arbeid.  

• Det er kun 25% av alderspensjonistene er medlemmer i Pensjonistforbundet som er 
altfor lite. 

• Tannhelse, hvor blir egenandelskortet for tannhelse av?   

• Pensjonen har i år økt med 8,4 %, men vi burde fått mere da vi tidligere har fått for lite. 

• Vi vil ha tilbake forhandlingsretten! Liten pensjon gir liten økning, stor pensjon gir stor 
økning. Dette skaper store forskjeller.  

• Teknologi for eldre er veldig viktig da dette skaper utenforskap, digitale -ikke digitale 

• Pårørende til demente og kreftpasienter må snakkes opp.  
 
 

Tusen takk for ett veldig bra foredrag!  
 
Det blei kjempestemning når Steel Cords underholdt oss med mange kjente shadows-låter. 
Alle årene ble solgt ut, det blei stor etterspørsel etter de på slutten. 
Endelig ble det servert julemat som smakte aldeles nydelig. 

 

Aud Moss 

referent 


